
Referat FAU-møte Nordby skole 

mandag 7. september  2020 kl 1800 
 

 Dato:   mandag 7. september 2020 

Inviterte:  1a:  
1b:  
2a: 
2b:  
3a:  
3b:  
4a:  
4b:  
5a:  
5b:  
6a/b:  
6a/b:  
7a: 
7b:  
SFO:  
Skolen:  

Thomas Grenlund-Tokerød  
Anette Hauge  
Stefan Isaksen  
Daniel Frøyland  
Geir Inge Muri Syversen 
Heidi Andersen 
Maria Camfield  
Leni Rugsveen 
Martine Nilsson  
Torgrim Linchausen  
Trine Brekke Eide  
Ellen Smogeli  
Sol Daler Stafsnes  
Marit Andresen Eriksen  
Olav A. Saltbone  (vara Charlotte Skråning) 
Rektor Tone Anett Dahlsrud 

Fraværende:   Daniel Frøyland  
Geir Inge Muri Syversen 
Leni Rugsveen 

Møteleder:   Ellen 

Referent:   Ellen 

 

 Sak: 
 

Ansvarlig 

Sak 1 Status for FAU-representanter og konstituering 
 
Velkommen til nye representanter for årets første trinn!  
 
Pga Covid-19 ble det ikke avholdt foreldremøter våre 2020, og det ble derfor ikke 
valgt nye representanter  til FAU. FAU er enige om at fjorårets representanter sitter 
inntil videre, og med samme roller som våren 2020. Det velges nye representanter i 
foreldremøte i høst (ev. gjenvalg), deretter konstituerer vi nytt FAU for skoleåret.  
 
 
 

 

Sak 2 Informasjon om arbeidet i FAU  til nye (og gamle) representanter 
 
Årshjul for faste punkter for FAU ble kort vist. Det ble orientert kort om FAUs 
inntekter og utgifter. Skolens ekskursjonsplan ts i neste møte.  
 
For dette skoleåret betaler FAU ut det faste beløpet til sosiale aktiviteter til første til 
sjette trinns klassekasse, slik at de ikke trenger søke om midler. Beløpet økes til kr 
2000, som avklart i møtet i februar 2020.  
 

 

Sak 3 Informasjon om krysset Askehaugveien/Idrettsveien/Skolehusveien  



 
Ellen orienterte kort om henvendelsene til kommunen om bekymringene for 
trafikksikkerheten i krysset. Kommunen har opplyst at de skal kontakte vegvesenet 
om saken, og tar kontakt med oss igjen.  
 
Det ble vist til at overgangen ved ny barnehage ble fjernet, og vi ønsker å vite 
vurderingen bak dette.  
 
Rektor kontakter ungdomsskolen og barnehagen for å være samordnet i saken, Ellen 
kontakter FAU-leder ved ungdomsskolen.  
 
 

Sak 4  Rektor informerer 

 

Rektor informerte om hvordan perioden etter stengingen av skolen foregikk. Det var 

en krevende overgang til digital undervisning, men de jobbet godt med dette og 

lærerne håndterte det bra. Deretter kom  ny omstilling i to runder ved gradvis 

oppstart  før sommeren, Det var mye fokus på smittevern, og skolen har heldigvis 

gode uteområder. Lærere har hatt mye inspeksjon, og har stått på ut over det 

vanlige.  

 

FAU ga tilbakemelding om at foreldrene har vært veldig fornøyde med og imponert 

over hvordan skolen og lærerne har håndtert situasjonen. ingen i FAU har fått 

tilbakemeldinger om forhold som ikke har vært håndtert godt.  

 

Rektor informerte videre om oppstarten høsten 2020. I tillegg til pandemien er det 

ny læreplan som iverksettes, og lærerne har taklet dette veldig bra, til tross for 

situasjonen. Særlig skolehagen har vært verdifull, og har gitt mye god læring.  

 

Det største utfordringen er høyt fravær blant lærere, som selvsagt er i samme 

situasjon som alle andre arbeidstakere. Det har gått bra så langt, men det er en 

kontinuerlig utfordring og den kan medføre at det må gjøres vanskelige 

prioriteringer. Fravær fører ofte til at tredeling må bli todeling. Skolen er likevel  ikke 

i nærheten av minimumsbemanning. Skolen forholder seg til veileder for smittevern 

og til kommunens beredskapsplan.  

 

Det blir gjennomført foreldremøter i høst. Smittevern er viktig, og trinnkontaktene 

er bedt praktisk hjelp. Deltakelse begrenses til en forelder per barn hvis mulig. Møter 

skal avholdes innen uke 43.   

 

Det blir etter planen leirskole i uke 44 for syvende trinn (utsatt fra våren). Flere 

skoler fra kommunen skal samtidig, men aktiviteter skal være trinnvis innen skolen. 

FAU-representantene fra syvende trinn får tilsendt plan for oppholdet av rektor. Til 

våren planlegges leirskole for årets sjette trinn.  

 

 



Det blir avholdt utviklingssamtaler tidligere enn vanlig i høst. Vårens faglige 

vurdering legges til grunn, det lages ikke ny skriftlig vurdering. Fokus nå er sosiale 

forhold og fag.   

 

FAU er enig med skolen i at de bestiller skolefoto. Skolefoto kan tas hvert år, 

foreldre får selv bestemme om de vil kjøpe.  

 

Skolen er veldig fornøyd med oppstarten av skolehagen, og arbeidet med 

skaperverksted pågår.  

 

SU-møter blir 12. oktober og 11. januar. Det skal være fire møter, og det er viktig å 

bruke disse godt. FAU-møter tas også disse datoene.  

 

FAU setter i gang komite for Når nettene blir lange, de kontakter skolen om hvorvidt 

/ hvordan dette skal gjennomføres.  

 

Sak 5 Eventuelt 
 
Foreldre har ønsket informasjon fra skolen når det kommer nye barn på trinnet, for å 
ha mulighet til å ivareta nye. Rektor tar opp dette, med sikte på at trinnkontakten 
informeres om nye barn i klassen.   
 
Det ble spurt om det finnes Showbie-app for android. Det ser ut til at nettsiden må 
brukes, men gir ikke mulighet for varsling. I Showbie er det i hovedsak ukeplaner 
foreldrene må forholde seg til, mens Transponder brukes til meldinger til foreldrene.  
 
 
 

 
 

 

 


